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Two different re-oxygenation techniques (aeration and peroxide addition) were compared in respirometric experiments. As similar results were
obtained in both cases, it was concluded that the addition of peroxide did not modify the respirations under either endogenous or feeding
conditions. The respiration rates obtained with the aeration were often more scattered due to the adhesion of fine bubbles to the probes after the
switch off of the aeration. Moreover, the transfer rate of oxygen to the solution is faster in the case of H2O2 addition. / Deux techniques
différentes de réoxygénation (aération et eau oxygénée) ont été comparées au cours d'expériences de respirométrie. Des résultats similaires
étant obtenus dans les deux cas, on a conclu que l'addition d'eau oxygénée ne modifiait ni la biodégradabilité du substrat, ni les taux de
croissance de la biomasse hétérotrophe, en conditions endogènes ou alimentées. Les respirations obtenues avec l'aération sont plus dispersées
à cause de l'adhésion de fines bulles sur les sondes. De plus, le transfert de l'oxygène dissous est plus rapide dans le cas d'addition d'eau
oxygénée.
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